
Br.0012.1.7.2022 
 

Protokół Nr 41/22  
z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta  

Rady Miasta Bielsk Podlaski  
w dniu 23 sierpnia 2022 r.  

 
 Posiedzenie Komisji Finansów i Budżetu Miasta odbyło się w budynku przy  
ul. M. Kopernika 3 (sala -II piętro) w godzinach 14.00-14.25. Obecni byli: Przewodniczący 
Komisji Aleksander Bożko, Wiceprzewodniczący Komisji Mikołaj Osipiuk oraz Członek 
Komisji Tomasz Sulima i Członek Komisji Piotr Wawulski. 
W posiedzeniu uczestniczyli także: Burmistrz Miasta Jarosław Borowski, a w trybie zdalnym: 
Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Zwolińska, Sekretarz Miasta Tamara Korycka (lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do papierowej wersji protokołu).  
 
Dotyczy punktu nr 1  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył posiedzenie Komisji i powitał wszystkich 
zebranych.   
 
Dotyczy punktu nr 2  
 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poinformował, że obecny punkt dotyczy 
ustalenia porządku obrad. Następnie odczytał proponowany porządek posiedzenia podany w 
zawiadomieniu.  

 
Porządek posiedzenia: 

1. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
2. Przyjęcie Protokołu Nr 40/22 z posiedzenia Komisji w dniu 21 czerwca 2022 r.  
3. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta.  
4. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne.  

 
Dotyczy punktu nr 3 
 
Przyjęcie Protokołu Nr 40/22 z posiedzenia Komisji w dniu 21 czerwca 2022 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie protokół. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr 40/22 z posiedzenia Komisji w dniu 21 czerwca 2022 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Protokół Nr 41/22 z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta Rady Miasta Bielsk Podlaski w 
dniu 23 sierpnia 2022 r.  

 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
 
Dotyczy punktu nr 4 
 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 
pedagogicznych, doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach i przedszkolach oraz 
nauczycieli przedszkoli prowadzących zajęcia w grupach mieszanych, dla których organem 
prowadzącym jest Miasto Bielsk Podlaski. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 
pedagogicznych, doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach i przedszkolach oraz 
nauczycieli przedszkoli prowadzących zajęcia w grupach mieszanych, dla których organem 
prowadzącym jest Miasto Bielsk Podlaski.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Bielsku Podlaskim. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Bielsku Podlaskim.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Protokół Nr 41/22 z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta Rady Miasta Bielsk Podlaski w 
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Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie na rok 
szkolny 2022/2023. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie na rok 
szkolny 2022/2023.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski poinformował, że zmiany nie są duże, ale są potrzebne. 
W związku z rozstrzygnięciami postępowań w ramach Rządowego Programu Inwestycji 
Drogowych i ramach Polskiego Ładu wprowadzamy dwa zadania do budżetu miasta i do 
wieloletniej prognozy finansowej, które będą obejmowały ul. Orlańską – budowę chodnika, 
oświetlenia i nawierzchni oraz odwodnienia całej tej ulicy. A także ul. Niecałą, Długosza i ten 
ciąg od ul. Orzeszkowej do ul. Żurawiej wzdłuż ogrodzenia MOSiR. W oświacie trzeba 
dopłacić za te niepubliczne przedszkola.  Powiedział też, że na Komisji Oświaty był temat 
związany z przejęciem przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji grupy młodzieżowej piłkarzy, 
która do tej pory jest w Akademii Piłkarskich Talentów Brylant, która z dniem 1 września 
będzie likwidowana. Szkoda byłoby żeby dzieci nie mogły kontynuować swojej przygody ze 
sportem, z piłką i w związku z tym Dyrektor MOSiR na pewno zwróci się o zwiększenie 
wydatków, po to żeby tę grupę można było utrzymać.  Powiedział, że jest już po rozmowach i 
okazuje się, że to wcale nie musi iść na sesje, może iść zarządzeniem, jak wpłynie wniosek to  
będzie widać ile tych pieniędzy potrzeba. Te pieniądze będą wzięte z rezerwy ogólnej, nie ma 
skądinąd przesunąć i tyle, a pieniądze z rezerwy ogólnej przesuwane są na zarządzenie 
Burmistrza.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2022-2034. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2022-2034.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania według właściwości skargi z dnia 7 sierpnia 2022 
r. na działanie Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania według właściwości skargi z dnia 7 sierpnia 2022 r. 
na działanie Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
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Protokół Nr 41/22 z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta Rady Miasta Bielsk Podlaski w 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do rozpatrzenia według właściwości skargi z dnia 
8 sierpnia 2022 r. na działanie Przedsiębiorstwa Komunalnego Sp z .o.o. w Bielsku 
Podlaskim 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do rozpatrzenia według właściwości skargi z dnia 8 
sierpnia 2022 r. na działanie Przedsiębiorstwa Komunalnego Sp z .o.o. w Bielsku Podlaskim.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
 
Dotyczy punktu nr 5  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski powiedział, że na dzisiejszą komisję przyszedł z Panem 
Jarosławem Kabajewskim, który jest nowym kierownikiem Referatu Inwestycji i Zamówień 
Publicznych w Urzędzie Miasta, pełni to stanowisko od 16 sierpnia tego roku, więc tydzień 
czasu. A teraz macie państwo możliwość zobaczyć, kto zajmuje się nadzorowaniem Referatu 
Inwestycji i Zamówień Publicznych.  Pan Jarosław jest pracownikiem samorządowym już od 
wielu lat, ma doświadczenie w inwestycjach i w gospodarce komunalnej, u nas w urzędzie 
pracował w Referacie Gospodarki Przestrzennej, przystąpił do konkursu i ten konkurs wygrał. 
Jest dopiero tydzień i wgryza się w poszczególne tematy, nie każda kwestia jest mu znana, 
niemiej jednak niedużo czasu będzie potrzebował żeby do wszystkich tematów podejść 
merytorycznie i popchnąć je w tym kierunku, w którym trzeba je przesunąć. 
W materiałach, które radnym zostały przekazane jest prośba o zajęcie stanowiska w sprawie 
potencjalnego współfinansowania inwestycji przebudowy drogi powiatowej Nr 2272B -  ulica 
Chmielna w Bielsku Podlaskim na odcinku o długości około 0,2 km od skrzyżowania z ulicą 
Batorego do skrzyżowania z ulicą Rumiankową. Jest to prośba o zaopiniowanie uczestnictwa 
Miasta Bielsk Podlaski w przebudowie istniejącej kanalizacji deszczowej oraz w kosztach 
realizacji ww. zadania w wysokości 20% wartości robot budowlanych. Powiatowy Zarząd 
Dróg planuje zgłosić tę inwestycję do Rządowego Funduszu Dróg Samorządowych. 
Jest jeszcze drugi temat – chodzi o ul. Gajową. Tam, w grudniu 2020 roku przy głosowaniu na 
budżet 2021 r. zostało wprowadzone zadanie wykonania dokumentacji na odcinek ul. 
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Protokół Nr 41/22 z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta Rady Miasta Bielsk Podlaski w 
dniu 23 sierpnia 2022 r.  

Gajowej i ul. Strzelniczej, tej dokumentacji nie udało się wykonać w ciągu roku, została 
wydłużona jako wydatki niewygasające i z końcem czerwca została złożona do Urzędu 
Miasta. Jest to inwestycja realizowana z RIDu, przy takich inwestycjach nie informuje się 
mieszkańców o prowadzeniu dokumentacji.  Było pytanie dlaczego mieszkańcy nie byli 
informowani, a procedura jest taka, że to dopiero starostwo informuje o  podziałach działek. 
Zdarzyło się tak, że jeden z mieszkańców odwiedził burmistrza i spotykał się z radnymi i 
prosił, aby trochę zmienić przebieg proponowanej przez projektanta drogi, ponieważ według 
zaproponowanego przez projektanta rozwiązania będzie mu zabrane 6 metrów podwórka i 
trzeba będzie rozbierać całe ogrodzenie, a po drugiej stronie są wolne działki, wiec sugestia 
taka żeby puścić to w drugą stronę, a nie poprzez rozbieranie nieruchomości. Poprosiliśmy 
Pana projektanta o jakieś wycenienie zmiany przebiegu tej ulicy Gajowej, podał cenę 94.000 
zł, niemniej jednak, jeżeli będzie taka wola żeby to przeprojektowywać, to nie będzie tak, że 
to ten projektant będzie za takie pieniądze robił, chyba że wystartuje w przetargu i taką 
ofertę złoży. Przeprojektowanie tego i przeniesienie na drugą stronę ulicy wiąże się też z 
koniecznością dokonania podziałów nieruchomości i wykupu gruntów, więc nie tylko 90.000 
zł na dokumentację, ale jeszcze trzeba będzie dodatkowo wydać prawie 190.000 zł za te 
pozostałe rzeczy, ale oczywiście są to tylko szacunki, bo wszystko zależy od tego jak 
konkretnie zostanie wyceniona przez rzeczoznawcę każda działka, inaczej jest wyceniane 
ogrodzenie z siatki, a inaczej z klinkieru. Wracając do pierwszego tematu powiedział, że ul. 
Chmielna jest ulicą powiatową, ale za kanały deszczowe odpowiada miasto, jest to wszytko 
wpięte do systemu. Nowe kanały w ul. Chmielnej będą odprowadzały również wodę z ul. 
Batorego, Rumiankowej i innych bocznych odchodzących od ul. Chmielnej i jest to 
kompleksowe rozwiązanie tematu.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko odniósł się do tematu ul. Batorego i powiedział, 
że miasto przeprowadzając kanał sanitarny od Dubicz przez działki prywatne do kaczogrodu 
to asfalt i to wszystko było naruszone, a ten odcinek tych 200 merów jest coraz gorszy, warto 
wejść w porozumienie z powiatem.  
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. 
temat  
 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania uczestnictwa Miasta Bielsk Podlaski w przebudowie istniejącej kanalizacji 
deszczowej w ul. Chmielnej oraz w kosztach realizacji ww. zadania w wysokości 20% wartości 
robot budowlanych. .  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
 
Głosowano w sprawie: 
wykonania nowej dokumentacji ul. Gajowej.   
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Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za 
udział w posiedzeniu i zamknął obrady Komisji.  
 
Na powyższym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:  
M. Germaniuk 
 
 
 

Przewodniczący Komisji Finansów 
i Budżetu Miasta 

 
Aleksander Bożko 

  

 


